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Protokół Nr LIV 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

15 grudnia 2022 roku, godz. 11:00 
 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecni Wicestarosta Andrzej Lewandowski, radny Piotr Soćko, radny Jarosław Podgórski. Ponadto 

zgodnie z Obwieszczeniem Komisarza Wyborczego w Olsztynie III z dnia 30 listopada 2022 r., w dniu 3 

października 2022 r. wygasł mandat radnego Mirosława Sieniakowskiego.  Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie 

Urszula Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 11:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodnicząca Rady 

Urszula Baraniecka otworzyła LIV sesję Rady Powiatu w VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad  

i powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt 2 

UROCZYSTE WRĘCZENIE DYPLOMU NADANIA TYTUŁU HONOROWEGO „ZA ZASŁUGI DLA POWIATU 

KĘTRZYŃSKIEGO” 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka wraz ze Starostą Michałem Kochanowskim 

wręczyli Panu Stanisławowi Tołwińskiemu dyplom nadania tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu 

Kętrzyńskiego” oraz statuetkę i przypinkę z symbolem „złotego kłosa”.  

Starosta powiedział, że wszyscy obecni na Sali znają Pana Stanisława Tołwińskiego i jego 

dorobek, a jest to postać nietuzinkowa, która swoim zaangażowaniem na rzecz społeczności lokalnej  

i promocji powiatu zaraża innych. Starosta dodał, że Pan Stanisław Tołwiński jest ambasadorem ziemi 

kętrzyńskiej na arenie krajowej i międzynarodowej, a wszystkie podejmowane inicjatywy są zawsze  

w duchu zgody, porozumienia i ekumenizmu za co wiele osób darzy Pana Stanisława wielkim 

szacunkiem.  

Pan Stanisław Tołwiński powiedział, że już od 25 lat jest związany z Kętrzynem, a początkowo 

celem była reanimacja zapomnianego lotniska, które stało się modne nie tylko w Polsce ale również  

w Europie. Pan Tołwiński poinformował, że nie prowadzi na lotnisku działalności biznesowej ale jest to 

pasja, a sprawy patriotyczno-obywatelskie sprawiają dużą satysfakcję. Następnie Pan Stanisław 

Tołwiński przedstawił krótki film o plenerowej galerii pamięci na lotnisku Kętrzyn Wilamowo. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minut przerwy.  

 

 

Ad. pkt  3 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 Na obrady przybył radny Jarosław Podgórski. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła  
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o zgłaszanie wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uroczyste wręczenie dyplomu nadania Tytułu Honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego”. 

3. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

4. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

6.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

9. Informacja na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie i Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Reszlu. 

10. Przedstawienie sprawozdania Starosty Kętrzyńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za rok 2021. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli w Powiatowym Ośrodku Wspierania i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie; 

b) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie; 

c) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.; 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035; 

e) zmian w budżecie powiatu na rok 2022. 

12. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Powiatu w dniu 17 listopada 2022 r. 

13. Zamknięcie LIV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

Obrady opuścił radny Ryszard Kawczyński. 

 

Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad. 

 

Ad. pkt  4 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 17 listopada 

2022 r. do 15 grudnia 2022 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. Starosta w pierwszej kolejności poinformował, że dwa tygodnie temu 

odbyło się spotkanie z Radą Dialogu Społecznego przy Wojewodzie Warmińsko-Mazurskim oraz 

Przewodniczącym Warmińsko - Mazurskiego oddziału NSZZ „Solidarność”, pracownikami i dyrektorem 

Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie. Starosta wyjaśnił, że w czasie spotkanie zobowiązał się do 

wyjaśnienia swojej wypowiedzi z jednej z poprzednich sesji o tym, że zarzuty, które formułują 

pracownicy są anonimowymi pomówieniami. Starosta zadeklarował, że traktuje poważnie zarówno 

wnioski pracowników jak i opinie dyrektora. Następnie Starosta odniósł się do poprzedniej sesji, kiedy 

to tłumacząc powody wprowadzenia zmian w budżecie autopoprawką poinformował, że wynika to  

z błędu Wydziału Budżetu i Finansów. Starosta wyjaśnił, że było wręcz odwrotnie, ponieważ to we 

wniosku Wydziału, który trafił do Skarbnika były źle określone kwoty zadania inwestycyjnego. 
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Kolejno Starosta przedstawił najważniejsze działania wynikające ze sprawozdania z prac 

Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym: 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o najkorzystniejszej ofercie w postępowaniu  

o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym bez negocjacji pt.: „Remont drogi powiatowej nr 

1723N na odcinku między miejscowościami Bajory Małe - Srokowski Dwór (od km 10+800 do km 

13+300)”. W odpowiedzi na ogłoszenie, ofertę złożyło 5 wykonawców. Nie stwierdzono 

podstaw do odrzucenia żadnej z ofert. Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu przyjął 

jako najkorzystniejszą ofertę złożoną przez Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o., 

Mińsk Mazowiecki z ceną 2.277.403,93 zł oraz okresem gwarancji wykonawczych 72 miesiące  

powierzył wykonawcy zamówienie do realizacji. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wyniku  postępowania o udzielenie zamówienia  
w trybie podstawowym bez negocjacji pn. "Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez 
przebudowę dróg powiatowych i obiektu mostowego na terenie gminy i miasta Reszel” – 
postępowanie II.  Starosta poinformował, że w odpowiedzi na ogłoszenie ofertę złożył 1 
Wykonawca: Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o., Mińsk Mazowiecki z ceną 
8 652 386,12 zł, nie stwierdzono podstaw do jej odrzucenia. Starosta wyjaśnił, że postępowanie 
zostanie powtórzone na początku roku, ponieważ oferta Przedsiębiorstwa Budowy Dróg  
i Mostów Sp. z o.o., Mińsk Mazowiecki opiewała na kwotę 8 652 386,12 zł brutto  
i przekraczała zadeklarowaną przez Zamawiającego kwotę przeznaczoną na realizację zamówienia, 
tj. 8 000 000 zł brutto.  

2) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1217/2022 powołał  komisję odbiorową do 

przeprowadzenia czynności odbiorowych zadania inwestycyjnego pn.: Wykonanie chodnika  

w drodze powiatowej nr 1735N, 1733N, 1618N w miejscowości Nakomiady - etap I. Starosta 

poinformował, że inwestycja została odebrana. 

3) W związku ze zbliżającymi się terminami zakończenia inwestycji, Zarząd Powiatu powołał  komisje 

odbiorowe do przeprowadzenia czynności odbiorowych następujących zadań inwestycyjnych: 
 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 3926N ulica Spichrzowa w Reszlu – postępowanie II: 
 

1. Dariusz Stadnik    – przewodniczący komisji 

2. Magdalena Osinowicz-Dąbrówna  – z-ca przewodniczącego komisji  

3. Jerzy Socha     – członek komisji  
 

 Budowa Zakładu Aktywności Zawodowej: 
 

1. Dariusz Stadnik    – przewodniczący komisji 

2. Magdalena Osinowicz-Dąbrówna  – z-ca przewodniczącego komisji  

3. Jerzy Socha     – członek komisji  
 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 1711N na odcinku Mołtajny – Asuny  –  Święty Kamień 
 

1. Jerzy Socha    – przewodniczący komisji 

2. Magdalena Osinowicz-Dąbrówna  – z-ca przewodniczącego komisji  

3. Dariusz Stadnik   – członek komisji  

4) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1213/2022 powierzył pomocnicze działania  zakupowe oraz 

udzielił pełnomocnictwa Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego do wykonania 

pomocniczych działań zakupowych wspierających Powiat Kętrzyński w organizacji postępowania  

o udzielenie zamówienia: „Poprawa efektywności energetycznej budynków Starostwa 

Powiatowego i Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie wraz z adaptacją pomieszczeń”. 

5) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1216/2022 i 1248/2022 dokonał zmian w budżecie 

powiatu na rok 2022. 

6) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1220/2022 dokonał podziału rezerwy celowej oraz 

zmian w budżecie powiatu na rok 2022. 
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7) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za 

październik 2022 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 90 296 384,73 zł, co 

stanowi 78,62% planu, natomiast WYDATKI w kwocie 77 170 241,88 zł, tj. na poziomie 56,56% 

planu. 

8) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1221/2022 wyraził zgodę na nieodpłatne 

przekazanie środków trwałych znajdujących się na wyposażeniu Starostwa Powiatowego  

w Kętrzynie. 

9) Zarząd Powiatu zapoznał się z: 

 Uchwałą Nr RIO.IV-0120-372/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 2 grudnia 2022 r. w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kętrzyńskiego na lata 2023-2035, 

 Uchwałą Nr RIO.IV-0120-373/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie z dnia 2 grudnia 2022 r. w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu w Kętrzynie projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok oraz o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu przedstawionego w tym projekcie. 

10) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1244/2022 przeznaczył do użyczenia na okres od 

01.01.2023 r. do 28.02.2023 r. na rzecz Światowego Związku Żołnierzy Amii Krajowej Koło  

w Kętrzynie pomieszczenie biurowe na poziomie „0” w budynku Starostwa Powiatowego  

w Kętrzynie położonego na nieruchomości przy Placu Grunwaldzkim 1. 

11) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1245/2022 przeznaczył do użyczenia na okres od 

01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. na rzecz Powiatowego Zarządu Związku Kombatantów R.P. i Byłych 

Więźniów Politycznych w Kętrzynie pomieszczenie biurowe na poziomie „0” w budynku Starostwa 

Powiatowego w Kętrzynie położonego na nieruchomości przy Placu Grunwaldzkim 1. 

12) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1218/2022 rozstrzygnął otwarty konkurs ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizację zadań z zakresu 

edukacji prawnej na terenie powiatu kętrzyńskiego w 2023 roku. 
 

Zgodnie z podjętą uchwałą: 
 udzielono dotacji z budżetu Powiatu Kętrzyńskiego w ramach otwartego konkursu ofert na 

realizację zadania publicznego w zakresie powierzenia prowadzenia punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizację 

zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu kętrzyńskiego w 2023 roku Lokalnej 

Grupie Działania „Barcja” w kwocie: 64 020,00 zł. 

13) Zarząd Powiatu w drodze uchwał przyjął sprawozdania z wykonania zadań publicznych przez: 
 

 Dom Zakonny Towarzystwa Jezusowego w Świętej Lipce 

zadanie zlecone w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa 
narodowego w formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: XXXIV Świętolipskie 
Wieczory Muzyczne, w drodze zawartej w dniu 24 czerwca 2022 r. 
Dotacja w wysokości 3 000 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  

 

 Kętrzyńskie Stowarzyszenie Rekonstrukcji Militarnych „Masuria” 

zadanie zlecone w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa 
narodowego w formie powierzenia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Kuźnia  
i kuchnia średniowieczna podczas inscenizacji bitwy o Strażnicę w Barcianach” w drodze 
umowy zawartej w dniu 26 maja 2022 r. 
Dotacja w wysokości 1 500 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  

 

 Mazurskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 
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zadanie zlecone w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa 
narodowego w formie powierzenia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Przegląd 
Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych – tan 2022” w drodze umowy zawartej w 
dniu 26 maja 2022 r. 
Dotacja w wysokość 4 500 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

 Stowarzyszenie na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Wsparcia Specjalistycznego „Zrozumieć i 

Pomóc”, zadania zlecone w zakresie: 

1. kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa narodowego w formie 

wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Poznaję Powiat Kętrzyński – moją małą 

ojczyznę” w drodze umowy zawartej w dniu 05 kwietnia 2022 r. 

Dotacja w wysokości 3 000 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

2. działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym w formie wsparcia realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: „Wszystkie generacje łączą relacje” w drodze umowy zawartej w 

dniu 21 kwietnia 2022 r. 

Dotacja w wysokości 4 597 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

 Związek Ukraińców w Polsce, Zarząd Oddziału w Olsztynie, zadania zlecone w zakresie kultury, 

sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa narodowego w formie wsparcia realizacji 

zadań publicznych pod nazwą: 

1. XXXV Regionalny Ukraiński Jarmark „Z Malowanej Skrzyni” – Kętrzyn 2022, w drodze umowy 

zawartej w dniu 21 kwietnia 2022 r. 

Dotacja w wysokości 1 500 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

2.  „XXVI Inauguracja Roku Kulturalnego Ludności Ukraińskiej Warmii i Mazur”, w drodze 

umowy zawartej w dniu 26 maja 2022 r. 

Dotacja w wysokości 1 500 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

3. „Regionalne Dni Szewczenkowskie” w drodze umowy zawartej w dniu 24 marca 2022 r. 

Dotacja w wysokości 1 500 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

 Kętrzyńskie Towarzystwo „Amazonki” 

zadanie zlecone w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formie wsparcia realizacji zadania 
publicznego pod nazwą: „Różowy październik” w drodze umowy zawartej w dniu 10 sierpnia 
2022 r. 
Dotacja w wysokości 2 500 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy.  
 

 Uniwersytet Trzeciego Wieku w Kętrzynie 

zadanie zlecone w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formie powierzenia realizacji zadania 
publicznego pod nazwą: „Zdrowy kręgosłup to zdrowie dla pleców” w drodze umowy zawartej 
w dniu 25 marca 2022 r. 
Dotacja w wysokości 1 200 zł została wydatkowana zgodnie z postanowieniami umowy. 

14) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1219/2022 przyjął Regulamin postępowania  
w zakresie prowadzenia gospodarki zrębką uzyskaną z wycinki zakrzaczeń przydrożnych przez ZDP 
w Kętrzynie. 

15) Zarząd Powiatu w drodze uchwały nr 1247/2022 przyjął „Plan rozwoju sieci dróg powiatowych na 
terenie Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023-2028”. 

16) Zarząd Powiatu zapoznał się z Obwieszczeniem Komisarza Wyborczego w Olsztynie III z dnia 30 
listopada 2022 r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Kętrzynie 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o uruchomieniu w nowej siedzibie Ośrodka Interwencji 
Kryzysowej w strukturze Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie. PCPR  
w Kętrzynie wzięło udział w Projekcie Sięgnij PoMoc – Centrum Wsparcia Rodzin  
w Powiecie Kętrzyńskim realizowanym w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie Jednostek 
Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie”, dzięki czemu możliwe było m.in. dostosowanie bazy lokalowej do możliwości 
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pobytu całodobowego osób dotkniętych przemocą w rodzinie. 
 

Całkowity koszt inwestycji to 147.980 zł, z tego kwota 105.000 zł sfinansowana została 
ze środków budżetu państwa w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie Jednostek 
Samorządu Terytorialnego w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie”, 
natomiast kwota 42.980 zł - ze środków własnych Powiatu Kętrzyńskiego. 

17) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1233/2022 dokonał zmiany Regulaminu 
Organizacyjnego Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Kętrzynie działającego 
w strukturze Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie, polegającej na zwiększeniu 
ilości miejsc z 15 do 20 osób. 

18) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją na temat ogłoszenia przez Wojewodę Warmińsko-
Mazurskiego wyników naboru wniosków na 2023 rok do Funduszu Rozwoju Przewozów 
Autobusowych. Przewidywana kwota dopłaty dla powiatu kętrzyńskiego to 1.080.000 zł. 
Pozostający deficyt pokrywany jest wspólnie z gminą wiejską Kętrzyn; gminą Barciany; gminą 
Srokowo i gminą Korsze. Odtworzonych zostało ponad 1720 km połączeń autobusowych dziennie. 
Linie w powiecie kętrzyńskim z dofinansowaniem samorządów i FRPA na 2023 rok: Kętrzyn - 
Mażany przez Wopławki; Kętrzyn - Prosna przez Korsze; Kętrzyn - Barciany przez Kiemławki 
Wielkie; Kętrzyn - Kętrzyn przez Sławkowo; Kętrzyn - Srokowo przez Ogródki; Kętrzyn - Mołtajny 
przez Barciany (linia weekendowa); Kętrzyn – Aptynty przez Barciany (linia weekendowa). 

19) W celu realizacji uchwał Rady Powiatu w Kętrzynie, podjętych na poprzedniej sesji, Zarząd 
Powiatu podjął czynności formalno-prawne: 

 w ramach nadzoru wymagane przepisami uchwały zostały przesłane Wojewodzie Warmińsko-

Mazurskiemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie Zespół Zamiejscowy  

w Elblągu. Starosta poinformował, że nie było rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody oraz 

uchwał Kolegium RIO w Olsztynie, stwierdzających nieważność uchwał Rady Powiatu. Ponadto 

poinformował, że wymagane przepisami, uchwały zostały przesłane do Dziennika Urzędowego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, celem publikacji. 

 
Ad. pkt 5 
ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny Piotr Węglarski zapytał o oficjalny termin zakończenia realizacji ul. Spichrzowej  

w Reszlu.  

 

Ad. pkt 6 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

  Starosta poinformował, że inwestycja dotycząca ul. Spichrzowej w Reszlu finansowana jest  

z budżetu Powiatu oraz rezerwy subwencji ogólnej Ministra Infrastruktury. Starosta wyjaśnił, że chce 

aby faktury cząstkowe, które będą wpływały jeszcze w tym roku były opłacone z subwencji, natomiast 

jeśli będzie potrzeba przesunięcia terminu wykonania inwestycji, a są takie sygnały, to w przyszłym 

roku część kosztów zostanie pokryta z budżetu Powiatu.  

 

Ad. pkt 7 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 Interpelacji oraz zapytań nie wniesiono.  

 

  

Ad. pkt 8 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że 22 listopada oficjalnie wpłynął wyrok Sądu 

Rejonowego dotyczący radnego, następnie 1 grudnia 2022 r. wpłynęło obwieszczenie  

o wygaszeniu mandatu tego radnego Mirosława Sieniakowskiego, natomiast wczoraj wpłynęło 
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postanowienie Komisarza Wyborczego w Olsztynie w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady 

Powiatu w Kętrzynie. Przewodnicząca poinformowała, że osobą wskazaną przez Komisarza do objęcia 

mandatu jest Pani Aneta Pietrzyk-Hornicka. 

 

 

Ad. pkt 9 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA SZPITALA POWIATOWEGO W KĘTRZYNIE I ZESPOŁU 

OPIEKI ZDROWOTNEJ W RESZLU 

a) Zespół Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

 

Dyrektor Katarzyna Ślimak poinformowała, że przekazała radnym sprawozdanie  

z funkcjonowania jednostki (zał. nr 3), w związku z czym prosi o zadawanie pytań.  

Radny Bartosz Walewski zapytał czy liczba etatów uległa zmianie w porównaniu do 2021 roku.  

 Dyrektor wyjaśniła, że zatrudnienie nie uległo zmianie, ponieważ w tym roku jedna osoba 

odeszła na emeryturę, ale na jej miejsce została zatrudniona pielęgniarka. 

 Starosta poprosił, aby Dyrektor powiedziała kiedy przewidywane jest otwarcie nowej pracowni 

RTG. 

 Dyrektor wyjaśniła, że planowano otwarcie pracowni jeszcze przed świętami ale konieczne 

było wprowadzenie drobnych zmian budowlanych, w związku z czym termin przesunie się na styczeń. 

Dyrektor poinformowała, że do końca grudnia na pewno zostanie zamontowany sprzęt, po czym 

zostaną wykonane testy, a następnie sanepid przeprowadzi kontrolę w celu wydania zezwolenia na 

uruchomienie pracowni.  

 Radny Zbigniew Olenkowicz zapytał, czy ZOZ ma podpisany kontrakt z Narodowym Funduszem 

Zdrowia na prowadzenie pracowni RTG. 

Dyrektor wyjaśniła, że lekarze POZ, którzy podpisali umowę z Zespołem Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

rozliczają się w ramach swoich środków otrzymywanych z Narodowego Funduszu Zdrowia.  

 

b) Szpital Powiatowy w Kętrzynie 

 

Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że w szpitalu jest aktywny i trudny czas podpisywania 

umów z Narodowym Funduszem Zdrowia na kolejne 4 lata, a szczególnie chodzi o ryczałt. Dyrektor 

wyjaśnił, że nie zna jeszcze ostatecznej propozycji Funduszu, ale z przekazywanych do tej pory 

informacji nie wygląda to najlepiej. Dyrektor powiedział, że dzisiaj finanse szpitala wyglądają stabilnie, 

ponieważ szpital wywiązał się ze wszystkich obowiązków nałożonych przepisami, w tym o regulacji 

płacy minimalnej, na co środków z Narodowego Funduszu Zdrowia nie było. Dyrektor dodał, że dyżury 

lekarza na Izbie Przyjęć obsadzane są na bieżąco, ponieważ teraz owocuje polityka kadrowa 

wprowadzona 3 lata temu i znalazły się pielęgniarki oraz lekarze, którzy chcieli związać swój los  

z kętrzyńskim szpitalem na dłużej. Dyrektor poinformował, że ten rok najpewniej uda się zamknąć 

wynikiem dodatnim, ale niestety może to być trudne do osiągnięcia w kolejnym roku, przy zachowaniu 

tej jakości usług i pracy ale przy tak niskim poziomie finansowania jaki proponuje Narodowy Fundusz 

Zdrowia. Dyrektor powiedział, że na początku ustalił ze Starostą, Zarządem, a także radnymi, że będzie 

dążył do stworzenia i utrzymania takiego szpitala, w jakim sam chciałby być leczony. Dyrektor dodał, że 

w tej chili nie bałby się oddać w ręce personelu ze Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. Następnie 

Dyrektor powiedział, że podpisane zostały umowy na dostawę sprzętu na łączną kwotę ponad 

3 100 000 zł, przede wszystkim na wyposażenie bloku operacyjnego i pracowni endoskopowej. 

Dyrektor poinformował, że bardzo dobrze funkcjonuje poradnia ginekologiczna i stara się otworzyć 

dodatkowe poradnie w Barcianach i Srokowie. Dyrektor poinformował, że szpital mieści się  

w zabytkowym budynku i jest to problematyczne w momencie, kiedy trzeba wykonać adaptację. 
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Ponadto Dyrektor powiedział, że dwa tygodnie temu zostało ogłoszone postepowanie na wykonanie 

Programu Funkcjonalno-Użytkowego na dobudowanie części pawilonowej do szpitala i modernizację 

części jeszcze nie zmodernizowanej, aby określić jak powinien funkcjonować szpital w kształcie 

docelowym. Dyrektor wyjaśnił, że potrzebne jest otwieranie oddziałów lub pododdziałów 

geriatrycznych i dużej interny, co wynika z planu transformacji systemu ochrony zdrowia w naszym 

województwie. Dyrektor dodał, że konieczna jest modernizacja OIOMu, ponieważ obecny nie spełnia 

wymogów. 

 

Starosta Michał Kochanowski odnosząc się do wypowiedzi Dyrektora wyjaśnił, że ogólna 

sytuacja finansowa bardzo mocno się pogarsza i pomimo tego, że współpraca Powiatu z Warmińsko-

Mazurskim oddziałem Narodowego Funduszu Zdrowia układa się bardzo dobrze i można liczyć na 

wsparcie Dyrektora oddziału to obowiązują go algorytmy, wskaźniki i wzory. 

Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że jeśli nie znajdziemy młodych lekarzy chętnych do 

pracy w kętrzyńskim szpitalu to z upływem czasu nie będzie personelu. Dyrektor wyjaśnił, że 

codziennie rozmawia i zachęca młodych ludzi do pracy w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie, co 

początkowo było bardzo trudne. Dyrektor poinformował, że pierwszym krokiem było utworzenie 

punktu szczepień, do którego przyjechali studenci z Olsztyna i wzięli udział w spotkaniu on-line 

dotyczącym praktyk i stażu w Szpitalu Powiatowym w Kętrzynie. Dyrektor poinformował, że obecnie 

jest 4 lekarzy rezydentów, dwie stażystki z Ukrainy, które zdały egzamin nostryfikacyjny. 

Radny Mirosław Bobrowski zapytał ilu lekarzy zdało egzamin nostryfikujący, w jakich działach 

występują zagrożenia w funkcjonowaniu szpitala oraz jakie rodzaje zabiegów napotykają na trudności 

przy podpisywaniu umów z Narodowym Funduszem Zdrowia.  

Dyrektor wyjaśnił, że dwie osoby zdały już egzamin nostryfikujący ale podchodzą do 

egzaminów pracując w szpitalu, a ponadto jedna osoba przyszła już ze zdanym egzaminem i będzie 

rezydentką i jedna pani niedługo będzie na stażu. Następnie Dyrektor wyjaśnił, że możliwości 

negocjacji z Narodowym Funduszem Zdrowia są niewielkie pomimo dobrej współpracy z warmińsko-

mazurskim oddziałem. 

Radny Lech Ryndzionek zapytał jak będą wyglądały pierwsze miesiące nowego roku, biorąc pod 

uwagę wzrost kosztów po 1 stycznia. 

Dyrektor wyjaśnił, że pandemia nie zaszkodziła kętrzyńskiemu szpitalowi, a w tej chwili 

następuje renegocjacja ryczałtu, który w 2016 roku został ustalony na najniższym poziomie  

w województwie.  

Radny Jarosław Pieniak zapytał czy Narodowy Fundusz Zdrowia rozliczył już wypłacaną przez 

okres funkcjonowania szpitala covidowego 1/12 kontraktu. 

Dyrektor poinformował, że wszystko co było w ryczałcie zostało rozliczone, ale zostały jeszcze 

1/12 kontraktu i nie wiemy jeszcze co będzie z tymi środkami. 

Radny Bartosz Walewski poprosił o przygotowanie do następnej sesji odpowiedzi na 

następujące pytania: 

1) Ile było wyjazdów Zespołu Ratownictwa Medycznego w latach 2021 i 2022 

2) Ile było przyjętych pacjentów do szpitala w 2021 i 2022 roku 

3) Ile osób było zatrudnionych na etacie i kontrakcie na dzień 31 grudnia 2022 r. 

 

Radny Krzysztof Tytman poinformował, że w budżecie państwa na przyszły rok nie ma pewnych 

stałych punktów, a chodzi o to, że nie będzie środków na pogotowie ratunkowe, służby mundurowe, 

bezrobotnych, dopłaty dla rolników, na bezpłatne leki dla osób powyżej 75 r.ż. oraz rzadkie terapie np. 

przy AIDS czy hemofilii. Ponadto radny poinformował, że rezerwa Narodowego Funduszu Zdrowia 

została przekazana na fundusz covidowy, z którego robione są dopłaty do węgla, a 1,3 mld zł zostały 

przekazane na nowopowstały instytut medyczny, który będzie się zajmował naukowym badaniem 
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stanu zdrowia osób najważniejszych w państwie.  

Dyrektor Wojciech Glinka zwrócił uwagę, że zmienił się w tym roku sposób naliczania składki 

ale zamiast powstałą nadwyżkę wykorzystać na podwyższenie cen świadczeń czyli dofinansować 

szpitale, POZ czy uzdrowiska to przeniesiono je na inne cele.  

 

Ad. pkt 10 

PRZEDSTAWIENIE SPRAWOZDANIA STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI 

BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU ZA ROK 2021 

Starosta Michał Kochanowski poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa i Porządku pracowała 
zgodnie z przyjętym planem pracy na rok 2022 czyli spotykała się raz na kwartał i omawiała 
zagadnienia z zakresu funkcjonowania służb, inspekcji i straży działających na terenie powiatu 
kętrzyńskiego. Następnie Starosta poinformował, że na bieżąco analizowany był stan wód, ze względu 
na pojawienie się śniętych ryb na jeziorku Górnym oraz rzece Guber. Starosta dodał, że na ostatnim 
posiedzeniu Powiatowy Lekarz Weterynarii Pani Maria Wyszkowska zasygnalizowała problem 
dotyczący dzikich zwierząt zaplątanych w drut żyletkowy stawiany na granicy z Federacją Rosyjską. 
Starosta wyjaśnił, że Weterynaria oczekuje, że Koła Łowieckie zajmą się odstrzałem dzikich zwierząt 
zaplątanych w taki drut, ale myśliwi nie są chętni do takiego rozwiązania. Ponadto Starosta 
poinformował, że sytuacja dotycząca ASF jest stabilna, natomiast według informacji Dyrektora Stacji 
Sanitarno – Epidemiologicznej liczba zachorowań na covid jest taka sama jak w ubiegłym roku.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt 11 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie podjęcia 
przewidzianych w porządku obrad LIV sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 

 

a) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli w Powiatowym Ośrodku Wspierania i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski podziękował członkom zespołu 
kontrolnego za pracę oraz Dyrektor Marcie Kragiel za merytoryczne odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący dodał, że zespół kontrolny był pod wrażeniem warunków lokalowych jednostki.  
 
 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli w Powiatowym Ośrodku Wspierania i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 13 „za” i nosi numer LIV/452/2022 (zał. nr 5). 1 osoba nie brała udziału  
w głosowaniu. 

 

b) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinia Komisji Edukacji i Kultury była negatywna, natomiast 
pozostałe komisje stałe wydały pozytywne opinie.  

Przewodnicząca przedstawiła zakres kontroli i poinformowała, że na wniosek Komisji Edukacji  
i Kultury została sporządzona opinia prawna, która wskazuje, że dla kierownika jednostki nie prowadzi 
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się ewidencji wyjść prywatnych ani służbowych. Nie można przyjąć, że dyrektor jednostki 
organizacyjnej powiatu uczestnicząc w obradach sejmiku województwa, jako radny województwa,  
w czasie godzin funkcjonowania urzędu, którego jest kierownikiem, pobierał „podwójne 
wynagrodzenie” tj. z tytułu świadczenia pracy i diety radnego. Opinia prawna stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski przypomniał, że radni uchwałą nałożyli 
na Komisję obowiązek przeprowadzenia kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy, a zakres kontroli 
obejmował: 

- delegacje, ewidencję wyjść służbowych i prywatnych kierownictw jednostki 

- ewidencję zwolnień dyrektora od pracy zawodowej w celu wykonywania czynności 
związanych z wykonywaniem funkcji radnego sejmiku województwa  

 za okres od 1 stycznia 2021 r. do 1 lipca 2022 r.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dodał, że kontrolę przeprowadzono w dniach 14 października oraz 
25 października 2022 r., w tym czasie komisja wyrywkowo przeanalizowała delegacje dyrektora  
i zastępcy dyrektora oraz wykaz wyjść służbowych zastępcy dyrektora – w tym zakresie komisja nie 
wniosła zastrzeżeń. Następnie Przewodniczący poinformował, że w odniesieniu do punktu 2 został 
przedstawiony wykaz tabelaryczny dat, w których odbywały się posiedzenia komisji oraz sejmiku 
Województwa Warmińsko – Mazurskiego, z czego większa część posiedzeń była w formie zdalnej, 
natomiast wykazano również, że na czas posiedzeń stacjonarnych dyrektor występował o urlop lub 
miał wypisaną delegację na spotkanie do Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie. Przewodniczący 
wyjaśnił, że komisja zajęła się wszystkimi tematami wskazanymi przez Radę Powiatu w uchwale. 

 Radny Piotr Węglarski powiedział, że w sprawozdaniu brakuje pewnych kluczowych informacji, 
a mianowicie tabele powinny zawierać godziny w jakich odbywały się posiedzenia, wówczas radni 
mieliby obraz czy pokrywały się z godzinami pracy dyrektora. Radny wyjaśnił, że jest to kluczowe, 
ponieważ od razu nasuwa się pytanie czy jest tu konflikt podwójnego wynagrodzenia, a jeśli go nie ma 
to taka informacja również powinna być zawarta w sprawozdaniu. Ponadto radny zwrócił uwagę, że  
w delegacjach dyrektora cel podróży wyjaśniony jest tylko słowem „spotkanie”, ale brakuje informacji 
czego dotyczyło i czy miało związek z wykonywaniem obowiązków służbowych.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie poinformowała, że Komisja Edukacji i Kultury złożyła 
wniosek o przeprowadzenie kolejnej kontroli, w której te elementy zostaną rozpatrzone, jeśli Rada 
uzna to za konieczne, ale w tym przypadku będzie rozpoczęta nowa procedura.  

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że rozumie, iż Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
ujmie zakres dodatkowej kontroli w planie kontroli na rok 2023. Starosta dodał, że wśród pracowników 
są radni rady miasta, gminy czy sejmiku i to tylko ubogaca i wzmacnia Powiat, a taki pracownik ma 
lepszą perspektywę patrzenia na sprawy samorządowe i większe doświadczenie. Starosta dodał, że 
radni zajmujący kierownicze stanowiska wiedzą, że dyrektor musi wykonać swoje obowiązki bez 
względu na to czy zrobi to w ciągu 8 godzin pracy czy też zostanie dłużej danego dnia lub wykona to  
w dzień wolny od pracy 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie, który został podjęty głosami 11 „za” oraz  
3 „przeciw” i nosi numer LIV/453/2022 (zał. nr 7). 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

c) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bartosz Walewski przedstawił zakres kontroli i podziękował 
Skarbnikowi Powiatu za obszerne i merytoryczne przedstawienie i omówienie pytań dotyczących 
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kontroli.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej 
kontroli sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r., który został podjęty jednogłośnie 
głosami 15 „za” i nosi numer LIV/454/2022 (zał. nr 8).  

 
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 – 2035 i przedstawił zawarte  
w niej zmiany w 2022 r. oraz 2023 r.: 

1. w roku 2022 w planie dochodów budżetu:  
1) kwota 185 316 zł – zmniejszenie dochodów majątkowych ze środków unijnych, 
2) kwota   30 000 zł – zwiększenie dochodów bieżących ze środków Funduszu Pomocy, 
3) kwota     3 000 zł – zwiększenie dochodów bieżących ze środków PFRON, 
4) kwota 120 000 zł – zwiększenie dochodów majątkowych ze środków PFRON, 

 
2. w roku 2022 w planie wydatków budżetu:  

1) kwota 185 316 zł – zmniejszenie wydatków bieżących ze środków unijnych, 
2) kwota   30 000 zł – zwiększenie wydatków bieżących ze środków Funduszu Pomocy, 
3) kwota     3 000 zł – zwiększenie wydatków bieżących ze środków PFRON, 
4) kwota 120 000 zł – zwiększenie wydatków majątkowych ze środków PFRON, 

 
3. w roku 2023 w planie wydatków budżetu:  

1) kwota 185 316 zł – zwiększenie wydatków bieżących ze środków unijnych, 
 

4. w roku 2023 w planie przychodów budżetu:  
1) kwota 185 316 zł – zwiększenie niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

wynikających z rozliczenia środków unijnych. 
 
Dokonać wprowadzenia przedsięwzięcia pn. „Cyfrowy Powiat” realizowanego w latach 2022-

2023. Wartość przedsięwzięcia wynosi 185 316 zł, z czego w 2023 r. – 185 316 zł (dofinansowanie ze 
środków unijnych 100%). 
 

 Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw aby przedstawiona autopoprawka 
została poddana pod głosowanie wraz z projektem uchwały. 

 Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2022 
– 2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer 
LIV/455/2022 (zał. nr 9). 

 
e) zmian w budżecie powiatu na rok 2022 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian  
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w budżecie powiatu na rok 2022 i przedstawił następujące zmiany: 

1. Dokonać przeniesienia planu wydatków zadania "Cyfrowy Powiat" na rok 2023 w celu 

zrealizowania umowy dofinansowania. Dla zbilansowania budżetu dokonać zmniejszenia planu 

dochodów środków unijnych w projekcie pn. „E-zarządzanie infrastrukturą drogową w Zarządzie 

Dróg Powiatowych w Kętrzynie wraz z uruchomieniem e-usług” 

Zmn. D.  600; 60095; § 6257 – 185 316 zł 

Zmn. W. 750; 75095; § 4217 – 171 700 zł 

                                      § 4307 –      2 616 zł 

                                      § 4707 –    11 000 zł 

 
2. Dokonać zwiększenia dochodów i wydatków na zadania związane ze środkami z Funduszu Pomocy 

tj. pomoc obywatelom Ukrainy 

Zw. D.  758; 75814; § 2100 – 30 000 zł 

Zw. W. 754; 75495; § 4370 – 30 000 zł 

 

3. Na wniosek Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej dokonać przeniesienia wydatków 

pomiędzy paragrafami 

Zmn. W. 754; 75411; § 4210 – 2 191 zł 
                                      § 4270 – 1 200 zł 
Zw. W.                   § 4260 –  3 250 zł 
                                      § 4360 –     141 zł 
 

4. Powiat Kętrzyński otrzymał dofinansowanie z PFRON w ramach „Programu wyrównywania 

różnic między regionami III”  w obszarze D w wysokości 123 000 zł na realizację: 

1) zakupu samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych dla potrzeb Gminy Srokowo –

 kwota 120 000 zł, 

2) obsługi projektu przez Starostwo Powiatowe – kwota 3 000 zł 

Zw. D. 853; 85395; § 2440 -       3 000 zł 

              § 6260 –       120 000 zł 

Zw. W.                   § 4210 –       2 750 zł 

              § 4300 –         200 zł 

              § 4360 –          50 zł 

                 § 6640 –           120 000 zł 

 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw aby przedstawiona autopoprawka 
została poddana pod głosowanie wraz z projektem uchwały. 

 Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2022 wraz z autopoprawką, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 15 „za” i nosi numer LIV/456/2022 (zał. nr 10).  

 

 

Ad. pkt 12 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

 z LIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 17 listopada 2022 r. – został przyjęty jednogłośnie 

głosami 15 „za”. 
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Ad. pkt 13 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła LIV sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 14:00. 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 
Przewodnicząca Rady Powiatu  
w Kętrzynie 
 
/-/ Urszula Baraniecka 


